

# Styremøte 14.08.2024

Lokalene til Troll + Teams.

## Deltakere

| Navn                | Initialer | Tilstede | Kommentar       |
|---------------------|-----------|----------|-----------------|
| Svein Erik Veie     | SEV       | X        |                 |
| Espen Sivertsen     | ES        |          |                 |
| Tormod Hovd         | TH        | X        |                 |
| Tor Einar Jørgensen | TEJ       | X        | Referent, teams |
| Håvard Soknes Aunet | HSA       | X        |                 |
| Dag Kristian Halsan | DKH       | X        |                 |
| John Olav Sørmo     | JOS       | X        |                 |
| Kirsti Alstad       | KA        | X        |                 |

## Saksliste:

1. Forrige referat
2. Høring regulering Tomtvatnet sør
3. Vinteråpen vei og ny rasteplass demningen
4. Dugnader 2024
5. Sikre utplassering benker og nye benker
6. Grendemener- mandat
7. Gjengroing av vatnet
8. Årsmøte 2024
9. Eventuelt

## Referat:

### 1. Forrige referat.

Utsendt på Epost, OK.

### 2. Høring regulering Tomtvatnet sør.

Tomtvasslagets høringssvar er behandlet via Epost internt i styret, og sendt over til kommunen. Svaret ligger vedlagt dette referatet.

### 3. Vinteråpen vei, ny rasteplass, og parkering ved demningen.

Parkering og rasteplass ved demningen vil bli anlagt i høst, entreprenør er kontaktet.

Vi mangler fortsatt å få ferdigstilt nytt skispor før vi kan vinterbrøyte veien. Vi må få bestemt og ryddet siste del av traseen, og så få med SGA på en befaring av traseen.

### 4. Dugnader 2024. / 5. Utplassering av benker.

Vi planlegger en dugnadsdag i høst etter samme mal som i fjor. Informasjon vil bli publisert på Facebook. Aktuelle oppgaver:

- Fortsette oppgrusing av stier.
- Fortsette på rydding ny skitrase.
- Utplassering av benker.
- Rydding Grantangen.

For oppgrusingen har vi behov for hjelp av ATVer med tilhengere. Oppmøte Grantangen kl 10, dato fastsettes etter avtale med SGA. Tomtvasslaget står for enkel servering.

## **6. Grendemenner- mandat.**

Diskusjon og avklaring om grendemenner og mandat. Alle fellestiltak skal kanaliseres via Tomtvasslagets styre som ivaretar kommunikasjon meg grunneiere.

## **7. Gjengroing av vatnet.**

Det har blitt betydelig mer gjengroing av vannliljer i løpet av året. Vi diskuterte aktuelle tiltak. Mulighet for å bruke «Slåmaskin» for rydding? Er dette noe det må søkes om? Tas opp videre med SGA.

## **8. Årsmøtet 2024.**

Avholdes mandag 11.11 kl. 19:00. ved Levanger Bo og Aktivitetssenter, LBAS.

Styret møter kl 18:00. Vi inviterer SGA til å orientere om aktuelle saker.

## **9. Eventuelt.**

- Sjøppel/Bilvrak på parkeringsplass. Tas opp med aktuelle etater (Rune Sørholt?)
- Vi purrer SGA på regnskap for bruk av serviceavgifta de siste åra. Hva er saldo?
- Skal vi få gjort noe med alle båter som ligger rundt vannet og som ikke er i bruk. Dette tas opp med SGA igjen. Er også nevnt i samband med høring på reguleringsplanen.
- Jakthytte på Rall'n. Dette kan bli et fint turmål. Vi prøver å få til en befarng sammen med en fagkyndig for å se på hva som bør/kan gøres. Sjekker med SGA om servicemidler kan brukes.

## **Neste møte 16.10**